
 
 

 

 

 

Referat skolebestyrelsesmøde d. 15. december 2020 
 
Deltagere ved mødet:  
Jesper Steen Tastesen (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Jeppe Nielsen, Thomas Graven, 
Thomas Faldslund, Karen Louise Reeh, Claus Roholt, Bente Karkov, Helle Hjorth og Kåre Mortensen 

 
Afbud: 
 
Fraværende: 
 
Referent: Kåre Mortensen 
 

 

Punkt 

 
Kort beskrivelse samt 
formål med emnet 

 
Punkt 
fremsendt af: 

 
Referat/Beslutning 

1. Godkendelse af 

dagsorden, 

ordstyrer og evt. 

bemærkninger til 

referat fra 

seneste møde  

 

 

Ordstyrer: Jesper Steen 

Tastesen 

 Referat godkendt 

 

Dagsorden godkendt. 

2. Bestyrelsen 

A.  

 

 

 

Opfølgning på fællesmøde 

mellem bestyrelsen og 

kontaktforældre samt 

formandens beretning 

 

 

Fællesmøde og formandens beretning 

fungerede godt og vi har fået gode 

tilbagemeldinger. Online muligheden skal 

bestemt overvejes fremover. 

 

Noget af oplægget kunne godt være mere 

tilrettet til at det var et online møde. 

Man kunne godt have gået mere i dybden 

på nogle af punkterne. 

 

Beslutning: Man vil arbejde videre med 

online møder for forældre. 

Måske skal skolen købe relevant udstyr 

så møderne kan blive endnu bedre. 

3. Nyt fra eleverne 

 

 

 

  Ingen elever til mødet. 

 

Ny bod er indkøbt 

 

Beslutning: 

4. Nyt fra 

medarbejderne 

 

  Corona skole fylder fortsat meget uanset 

om man har undervisning på skolen eller 

fjern undervisning. 



 

 

 

Nogle medarbejdere oplever utryghed i 

forhold til corona. 

 

Spørgsmål til omfanget af online: 

Eleverne skal på online hver dag, men 

hele dagen må ikke kun bestå af online 

undervisning og ikke kun af opgaver der 

sendes hjem. 

 

Planlagt fravær og langtidssygdom bliver 

vikardækket. Vi vikardækker i lærere der 

melder sig ind syg om morgenen. 

Ved andet planlagt fravær lægger lærerne 

opgaver ind på ”minuddannelse”. 

 

Lærere der både har undervisning online 

og undervisning fysisk på skolen, følger 

skema, og varetager den online 

undervisning på skolen på de dage hvor 

de har begge former. 

I forhold til hybridundervisning, arbejdes 

der med læringsmakkere. 

 

Beslutning: 

5. Nyt fra ledelsen, 

herunder bl.a. 

budgetopfølgnin

g 

 

 

  Corona fylder meget. De sidste par uger 

har været presset. 

Der er startet ny teknisk service 

medarbejder (Jane). 

 

Budgettet ser rigtig fint ud, men vi slutter 

også året af med nogle større udgifter. 

Skolemøbler, ungemiljø, bod, forskellige 

robotter til eleverne. 

 

6. Forslag: 

A. Den attraktive 

Hunderupskole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

B. Opfølgning på 

trivselsundersøg

elsen 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ønske om at ledelse 

præsenterer procesplan for 

arbejdet med den attraktive 

Hunderupskole mhp. 

prioritering af emner og 

evt. nedsættelse af 

underudvalg 

 

 

 

 

 

 

 

Ønske om at ledelsen 

præsenterer opfølgning på 

Trivselsundersøgelsen 

2020 herunder 

præsentation af tiltag og 

handlinger. Skolens 

arbejdsmiljørepræsentante

r deltager under dette 

punkt. 

 

 

Karen Louise 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Karen Louise 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det skolen arbejder er både det der 

kommer fra Odense Kommune (Bl.a. 

Børnene i robotbyen). 

Skolen selv arbejder med ”De 4 store” 

(Relationer, Samarbejde, 

klasserumsledelse. 

 

 

Beslutning:  

Der nedsættes mindre arbejdsgruppe i 

bestyrelsen. 

Thomas Faldslund, Stine Magnussen, 

Karen Louise, Jesper Steen Tastesen. 

 

 

 

 

 

 

Den samlede AMR gruppe er inviteret til 

bestyrelsesmødet for at præsentere det 

nuværende arbejde med trivselsarbejdet. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

C. Status på ind- og 

udmeldelser 

2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

D. Styrkelse af 

Natur & teknik 

 

 

 

 

E. Sikker cykelvej  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ønske om at ledelsen 

præsenterer en opgørelse 

over antal ind- og 

udmeldelser i 2020 

sammenlignet med 2019 

 

 

 

 

 

 

 

Kan der afsættes 

ressourcer til en øget 

indsats inden for Natur & 

teknik, fx ved at udarbejde 

fælles forløb? 

 

Nogen må gøre noget (fx 

os). Dagligt opstår der 

kaotiske situationer ved 

trappen i svinget i 

tunnelen, når flokken deler 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Karen Louise 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jeppe 

 

 

 

 

 

Jeppe 

 

 

 

 

Der er lavet en procesplan for arbejdet 

med trivselsmålingen 2020. 

Det går stille og roligt fremad med planen. 

Der er måske ting der i denne omgang 

har påvirket trivselsundersøgelsen (Bl.a. 

nævnes corona) 

 

Det vil nok være meget afhængigt af 

hvem man spørger. 

 

MED har haft en dag i MED udvalget der 

fungerede godt og vi fik lavet en 

procesplan. Men det svære nu, er at få 

planen ud og virke i virkeligheden. 

 

MED har valgt overordnet at arbejde med 

social kapital. Det er gennemgået på 

afdelingerne. 

 

Vi vil fortsat arbejde med rammen, men 

fokus i år skal også være på indholdet, 

samarbejdet, adfærd m.m. 

 

Bestyrelsen vil gerne stille sig til rådighed. 

- repræsenterer mange faggrupper. 

Kunne tage udgangspunkt i konkrete 

problemstillinger. 

 

Pædagogerne er også i en helt anden 

ledelsesstruktur. 

 

Beslutning: Bestyrelsen ønsker en status 

når vi når sommerferien. 

 

 

 

Hen over sidste skoleåret 37 indmeldelser 

og 27 udmeldelse. 

Indeværende skoleår 23 indmeldelser og 

12 udmeldelser. 

 

Det er forskelligt hvordan vi oplever at folk 

skriver deres børn ud. 

Vi får mange henvendelser på børn der 

gerne vil skrive deres børn ind. De 

nævner at de har hørt godt om skolen. 

 

 

Der er et forslag/spørgsmål til om Natur 

og teknik kan styrkes og tilføres flere 

ressourcer. 

 

 

 

Det undersøges om vi kan få en ud og 

vurderer om trappen ned til cykelstien 

under broen kan forbedres. 

 

 

 



 

 

 

F. Kontaktforældre 

 

 

 

       

sig og nogle pludselig skal 

stoppe.   

 

Arbejdsgruppen 

præsenterer udkast til 

folder til kontaktforældrene 

og modtager gerne inputs. 

Folder er vedhæftet  

 

 

 

Thomas, Helle, 

Karen Louise 

Godt udkast til forældrefolder. 

Der mangler input til punktet: 

”Eksempler på kontaktforældres rolle” 

7. Evt.  

 

 

 

   

8. Punkter til næste 

møde: 

 

Forslag om at tilføje et nyt 

punkt til den generiske 

dagsorden 

Karen Louise  

 


